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Udruga uzgajivača svinja Varaždinske županije u subotu je u Malom Bukovcu održala 

godišnju skupštinu, na kojoj se okupio veliki broj od ukupno 80-ak članova. Njihov rad 

prepoznali su i u susjednim županijama, pa imaju i članove iz Koprivničko-križevačke i 

Međimurske županije, a svi zajedno rade na poboljšanju uvjeta u svinjogojstvu, intenzivnoj

poljoprivrednoj grani koja iziskuje stalni i veliki angažman proizvođača.

- Glavne aktivnosti naše udruge i dalje će biti usmjerene na stvaranje okruženja u kojem 

možemo normalno djelovati i raditi. Nakon što smo 90-ih godina imali samodostatnost u 

proizvodnji svinjskog mesa, danas proizvodimo 50 posto vlastitih potreba, a ta brojka i 

dalje pada. Naš glavni cilj je prekinuti negativan trend te vratiti samodostatnost u 

proizvodnji mesa u Hrvatskoj. Za to moramo imati partnere, a to su resorno ministarstvo i 

otkupljivači. Među najjednostavnijim koracima bilo bi preuzimanje rješenja od zemalja u 

okruženju, primjerice da sve javne ustanove od općeg dobra kao što su bolnice, škole, 

učenički domovi, policija i vojska kupuju domaće proizvode. Time bi se direktno utjecalo na

to da se troši kvalitetno meso proizvedeno u Hrvatskoj, a time i na ponovno podizanje 



proizvodnje. Važno je poticati mlade ljude da se bave svinjogojstvom budući da je dobna 

struktura naših članova danas oko 60 godina – rekao je Damir Jagić, koji ujedno obnaša 

dužnost predsjednika Središnjeg saveza udruga uzgajivača svinja Hrvatske.

Pozdrave ispred Varaždinske županije uputio im je predsjednik Županijske skupštine 

Varaždinske županije dr. sc. Josip Križanić.

– Situacija u svinjogojstvu nije idealna, no vjerujemo da ćemo uz pomoć države uspjeti 

riješiti poremećaje u svinjogojskoj proizvodnji, a kako bismo je povećali i ojačali budući da 

proizvodnja vlastite hrane mora biti naš nacionalni interes. Svi vi proizvođači imate punu i 

kontinuiranu podršku Varaždinske županije, koja svake godine putem javnog poziva 

dodijeljuje bespovratna sredstva za poticanje poljoprivrednje proizvodnje. Želim vam 

uspješan rad – istaknuo je dr. sc. Križanić.

Skupštini se i ove godine pridružio pročelnik Upravnog odjela za poljoprivredu i ruralni 

razvoj dr. sc. Dragutin Vincek koji je najavio se odlukom župana Anđelka Stričaka 

pristupilo dopuni Odluke o potporama u poljoprivredi.

- Možemo najaviti da će biti povećane potpore za sufinanciranje nabave rasplodnog stada 

u svinjogojstvu, s postojećih 165 na 300 eura – najavio je dr. sc. Vincek.




